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SKRAĆENI ZAPISNIK 
s 35. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta 

održane 21. prosinca  2016. godine 
 

Sjednica je održana u gradskoj vijećnici u Narodnom domu u Buzetu, ulica II. 
Istarske brigade 2. 
 

Sjednica je započeta u 18,00 sati. 
 

Sjednicu vodi: Damir Sirotić, predsjednik Gradskog vijeća. 
 

Zapisnik vodi: Tatjana Merlić, administrativni referent u Upravnom odjelu za 
opće poslove, društvene djelatnosti i razvojne projekte.  
 

Prisutni članovi Gradskog vijeća: Zdravko Ćurić, Igor Gržinić,  Dragan Klarić, 
Sanja Krulčić, Ferid Mačković, Branko Rončević, Damir Sirotić, , Michela Blagonić, , 
Armanda Sirotić, Aleš Nežić , Elena Jerman, Elvis Černeka, Vlatko Mrvoš i  Vedran 
Majcan.  
 

Odsutni članovi Gradskog vijeća:  Danijel Gržinić. 
 
Ostali prisutni: Ervina Šurković Kisiček, Siniša Žulić, Ana Pernić, Ornela 

Rumen, Elvis Šterpin i  Roberta Kalčić Savatović.  
 

Damir Sirotić otvara sjednicu, pozdravlja sve prisutne, a posebno novog 
pročelnika,  i predlaže slijedeći dnevni red koji se jednoglasno prihvaća. 

 
 

DNEVNI RED  
 
 
 

1. Usvajanje skraćenog zapisnika s 34. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta 

održane 23. studenog 2016. godine. 

2. Pitanja i prijedlozi. 

3. Razmatranje prijedloga Proračuna Grada Buzeta za 2017. godinu, te 
pripadajućih programa i drugih akata: 

a) Projekcije Proračuna Grada Buzeta za 2019. i 2020. godinu, 
b) Plana razvojnih programa Grada Buzeta za 2017. godinu, 
c) Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Buzeta za 2017. godinu, 
d) Programa javnih potreba u zaštiti i spašavanju te vatrogastvu za 2017. 

godinu, 
e) Programa javnih potreba u predškolskom odgoju za 2017. godinu, 
f) Programa javnih potreba u obrazovanju za 2017. godinu, 
g) Programa javnih potreba u sportu za 2017. godinu, 
h) Programa javnih potreba u kulturi za 2017. godinu, 
i) Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zaštiti zdravlja za 2017. 

godinu, 
j) Programa projekta „RESTAURA za 2017. godinu, 
k) Program projekta „KulTourSpirit“ 
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l) Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2017. 
godinu, 

m) Programa održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 
2017. godinu, 

n) Programa projekta „Life SEC Adapt“ za 2017. godinu, 
o) Programa poticanja razvoja poduzetništva i poljoprivrede za 2017. 

godinu. 
 

4. Razmatranje Prijedloga i donošenje Odluke o raspoređivanju sredstava za rad 

političkih stranaka i nezavisnih vijećnika u Gradskom vijeću Grada Buzeta u 

2017. godini. 

 
 

TOČKA 1. 
Usvajanje skraćenog zapisnika s 34. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta 

održane 23. studenog 2016. godine 

 
 
 Rasprave po ovoj točki dnevnog reda nema te se jednoglasno donosi  
 
 

 
ZAKLJUČAK  

 
Usvaja se zapisnika s 34. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta održane 23. 

studenog 2016. godine 
 

TOČKA 2. 
Pitanja i prijedlozi 

 
 
 Branko Rončević iznosi da je bio na regionalnom forumu obiteljskog smještaja 
u Pazinu  2.12.2016, na žalost poziv nije dobio od TZ Grada Buzeta, žao mu je što 
Buzećani nisu dobili taj poziv tj. što ih Turistička zajednica o tome ne obavještava. 
Iznosi da je pomalo razočaran radom TZ Grada Buzeta, u više navrata tražio je 
izvještaj o radu TZ jer smatra da ako TZ služi samo za organiziranje nekoliki evenata 
u gradu Buzetu to nije dovoljno. Zanima ga da li zaposlenici TZ odlaze na edukacije, 
smatra da bi se trebali educirati jer to što rade nije dovoljno. Privatni iznajmljivači su 
razočarani. Nema nikakvih informacija ni od Turističkog vijeća, te smatra da TZ treba 
bolje raditi. U ime Kluba postavlja pitanje  Vlatka Mrvoša, s obzirom da se dobiva 
godišnje izvješće o radu gradskih tijela predlaže da isto učine i predsjednici MO, te 
predlaže da se razmatranje ovog prijedloga stavi kao točka na idućoj sjednici  
Gradskog vijeća. Da li se zna datum druge javne rasprave  Izmjene i dopune 
Prostornog plana Grada Buzeta? 
 Ferid Mačković iznosi svoje zadovoljstvo što se ulica Petra Flega spojila se sa 
Titovim trgom u smislu popločavanja  te postavlja pitanje u kojoj su fazi radovi i kada 
će biti privedeni kraju? 

Vedran Majcan nadopunjava vijećnika Rončevića u vezi izvješća, osim TZ i 
MO predlaže izvješće i osvrt na proračunska sredstva koja odvajamo za Udrugu 
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sportskih saveza s obzirom da godišnje iz Proračuna Grad Buzet izdvaja preko 
milijun kuna.  
  Siniša Žulić iznosi što se tiče poziva na  forum privatnih iznajmljivača koji je 
održan u Pazinu, TZ Grada Buzeta pozvana je kao i ostali od strane organizatora 
skupa. Ne zna tko je slao pozive i za koga je isti bio namijenjen. TZ nije bila 
organizator. Svi možemo biti zadovoljni ili nezadovoljni nečijim radom no činjenice i 
statistike su jasne,  Prvi put u broju noćenja i velikom rastu smještajnih jedinica TZ 
Grada Buzeta je u zadnje tri godine uspjela dobiti dodatna sredstva u odnosu na 
ostale TZ u unutrašnjosti Istre. Uloženo je u sportska penjališta po čemu se vidi i veći 
broj turista u gradu. TZ Grada Buzeta radila je u nekoliko navrata edukacije za 
iznajmljivače, no odaziv je bio vrlo malen, prije dvije godine organizirala je uz pomoć 
turističkih vodiča obilazak Starim gradom za privatne iznajmljivače kako  bi mogli 
gostima  prenijeti razne  informacije, no i tu je odaziva bio vrlo mali. Ponosan je  i 
sretan što se zahvaljujući radu TZ protekle godine naša turistička destinacija Buzeta 
plasirala  među top pet Europske destinacije izvrsnosti nagrade  EDEN za Republiku 
Hrvatsku.  Ove godine bili smo u top pet destinacija u natjecanju koje je provodila 
Hrvatska turistička zajednica i Ministarstvo turizma pod nazivom  „Top destinacija 
godine“.  Što se tiče izvješća o radu MO i trošenju sredstava, smatra da nije problem 
da vijećnici dobe izvješće. Danas je objavljena obavijest u medijima o Javnoj  
raspravi o  izmjeni i dopuni  Prostornog plana koja će trajati od 30.12.2016. do 
13.01.2017., a  10. siječnja biti će javno izlaganje.  Što se tiče popločavanja starog 
grada, treba odraditi još jedan mali dio kod Župnog dvora, cesta treba biti još neko 
vrijeme zatvorena kako bi se kamen slegnuo. Što se tiče trošenja proračunskih 
sredstava Sportskog savez, izvješće će biti dostavljeno.   

Branko Rončević, drago mu je što je povećan broj noćenja na području 
Buzeta, postotak povećanja noćenja za koji je zaslužna Turistička zajednica smatra 
da je jako mali. Postavlja pitanje zbog čega već dvije godine nemamo direktora TZ? 
Ako grad daje određena sredstva  MO zbog čega ne bi mogli dobiti izvještaj o 
njihovom radu ? 

Siniša Žulić iznosi da se izvješća mogu dobiti no ne može garantirati da li će 
predsjednici MO htjeti doći obrazlagati izvješća jer je to njihovo pravo.  
 
 
 
 

 
TOČKA 3. 

Razmatranje prijedloga Proračuna Grada Buzeta za 2017. godinu, te 
pripadajućih programa i drugih akata: 

a) Projekcije Proračuna Grada Buzeta za 2019. i 2020. godinu, 
b) Plana razvojnih programa Grada Buzeta za 2017. godinu, 
c) Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Buzeta za 2017. godinu, 
d) Programa javnih potreba u zaštiti i spašavanju te vatrogastvu za 

2017. godinu, 
e) Programa javnih potreba u predškolskom odgoju za 2017. godinu, 
f) Programa javnih potreba u obrazovanju za 2017. godinu, 
g) Programa javnih potreba u sportu za 2017. godinu, 
h) Programa javnih potreba u kulturi za 2017. godinu, 
i) Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zaštiti zdravlja za 2017. 

godinu, 
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j) Programa projekta „RESTAURA za 2017. godinu, 
k) Program projekta „KulTourSpirit“ 
l) Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 

2017. godinu, 
m) Programa održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 

2017. godinu, 
n) Programa projekta „Life SEC Adapt“ za 2017. godinu, 
o) Programa poticanja razvoja poduzetništva i poljoprivrede za 2017. 

godinu. 
 
 

Siniša Žulić i Ornela Rumen obrazlažu prijedlog te iznose da su u toku javne 
rasprave došle tri primjedbe na prijedlog Proračuna.  

Otvara se rasprava. 
Damir Sirotić u ime odbora za Gospodarstvo iznosi da su raspravljali o ovoj 

točki te istu podržali.  
Vlatko Mrvoš iznosi da je podnio tri amandmana koje su vijećnici dobili 

večeras na klupe,  te obrazlaže koje.  
Vedran Majcan u ime kluba HNS-a – SDP-a, iznosi da je ovo već peti 

proračun od kada su vijećnici u gradskom vijeću te smatra da se isti jako malo 
promijenio.  Proračun nije razvojan već zadržava postojeće stanje u gradu Buzetu.  

Siniša Žulić iznosi da je mandat vijećnicima počeo 2013. te su sadašnji 
vijećnici u sastavu vijeća tri godine, a ne pet. Činjenica je da je u ove tri godine 
izvršeno nekoliko različitih analiza koje Grad Buzet svrstavaju među dvadeset 
najboljih gradova u RH, a i danas je to još uvijek tako, te iznosi da je zadovoljan sa 
istim. Žao mu je što je što se predlaže povećanje nekih stavaka, a nigdje nije 
predloženo smanjenje.  Vezano uz amandman g. Mrvoša na Troškove regulacije 
parkiranja u Starom gradu, amandman se ne može prihvatiti, amandmani su stigli u 
0,55 sata, kada se vodila rasprava o parking regulaciji u Starom gradu trebalo je tri 
do četiri mjeseca i dva zbora građana, pravilnik i javna rasprava od trideset dana te 
ovako „preko noći“ za ukidanje istog nije spreman.  Može se o tome raspravljati i  
razmatrati prilikom  rebalansa. Vezano uz prijedlog za nabavu „nogometnog kaveza“, 
sa ravnateljicom škole i stručnim ljudima prije negdje dva mjesece izvidjela se 
lokacija, na zahtjev škole postavljena je zaštitna ograda prema dvorani i dogovoreno 
je da se posadi travnata površina za potrebe djece. Iznos od 300.000,00 kuna  za 
„kavez“ smatra da je puno kada postoji 50 m dalje 1000 m2 zelene površine za igru. 
Vezano uz javnu rasvjetu, u 99% slučajeva uvažava se zahtjev MO za postavljanje 
iste, no MO Štrped nije dao zahtjev i izrazio potrebu, no može se razmišljati o 
postavljanju javne rasvjete kraj restorana Old river prilikom rebalansa. Što se tiče 
izrade tehničke i prostorno – planske dokumentacije za parkiranje u Starom gradu, 
nije istina da Grad Buzet nema idejno rješenje, ima idejno rješenje prema prostornom 
planu koje je dovoljno za 30 parkirnih mjesta.  Idejno rješenje za Trg Fontana također 
postoji i moguće ga je pogledati u Gradskoj upravi.  

Vlatko Mrvoš, iznosi da je parkiralište predviđeno prostornim planom iz 2005. 
godine na lokaciji ispod zidina sve do Malih vrata, no kako bi se povukla sredstva iz 
EU fondova treba  imati projekte.  

Vedran Majcan iznosi da je pogriješio te da se radi o četiri proračuna od kada 
su vijećnici u ovom sazivu Gradskog vijeća. Smatra da idejno rješenje Trga Fontana 
ne postoji, jer je tadašnji gradonačelnik objavio pozivni natječaj arhitektonskim 
uredima i  podijelila se  nagrada kako bi dali viziju razvoja Trga, od pet radova 
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izabran je jedan kao najbolji i na tome je sve stalo. Govorilo se i da postoji idejno 
rješenje fontane na trgu, no ni to nije odrađeno. Vezano uz Trg Fontana nije se ništa 
poduzelo iz raznoraznih prometnih razloga, a dio trga, koji obuhvaća fontanu, urediti 
će se u dogovoru sa Istarskim vodovodom. No fontana, bez obzira što postoji idejno 
rješenje, smatra da nije prioritet prema nekim ostalim investicijama koje su se mogle 
kandidirati.   
Prijedlozi amandmana daju se na glasovanje.  

Gradonačelnik iznosi da se treći amandman vijećnika Mrvoša pod a i b 
prihvaća, a c ne prihvaća iz tehničkih razloga, s obzirom da prije toga treba donijeti 
UPU, predlaže da i vijećnik Mrvoš dostavi zahtjev kod slijedeće izmjene UPU pa će 
se isto razmatrati u javnoj raspravi.  

Prvi amandman vijećnika Mrvoša daje se na glasovanje te se uz 4 glasa „za“ i 
većinom glasova „protiv“ prijedlog ne prihvaća. 

Drugi amandman vijećnika Mrvoša daje se na glasovanje te se uz 4 glasa „za“ 
i većinom glasova „protiv“ prijedlog ne prihvaća. 

Treći amandman s obzirom da nije potrebno nikakva sredstva osigurati ostaje 
u obrazloženjima i programima i sastavni dio proračuna. 

Prijedlog Proračuna za 2017. godinu daje se na glasovanje te se uz 10 glasa 
„za“  i „4“ glasa  protiv donosi  

 
 

ZAKLJUČAK 
 

Donosi se Proračun Grada Buzeta za 2017. godinu, te pripadajući programi i 
drugi akti: 

a) Projekcije Proračuna Grada Buzeta za 2019. i 2020. godinu, 
b) Plana razvojnih programa Grada Buzeta za 2017. godinu, 
c) Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Buzeta za 2017. godinu, 
d) Programa javnih potreba u zaštiti i spašavanju te vatrogastvu za 2017. 

godinu, 
e) Programa javnih potreba u predškolskom odgoju za 2017. godinu, 
f) Programa javnih potreba u obrazovanju za 2017. godinu, 
g) Programa javnih potreba u sportu za 2017. godinu, 
h) Programa javnih potreba u kulturi za 2017. godinu, 
i) Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zaštiti zdravlja za 2017. 

godinu, 
j) Programa projekta „RESTAURA za 2017. godinu, 
k) Program projekta „KulTourSpirit“ 
l) Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2017. 

godinu, 
m) Programa održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 

2017. godinu, 
n) Programa projekta „Life SEC Adapt“ za 2017. godinu, 
o) Programa poticanja razvoja poduzetništva i poljoprivrede za 2017. 

godinu. 
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TOČKA 4. 
Razmatranje Prijedloga i donošenje Odluke o raspoređivanju sredstava za rad 

političkih stranaka i nezavisnih vijećnika u Gradskom vijeću Grada Buzeta u 

2017. godini 

 
 
Roberta Kalčić Savatović obrazlaže prijedlog.  

Vedran Majcan ima opasku na odluku u nadi da će se u slijedećim sazivima 
možda u nekim detaljima urediti, a to je da se sredstva utvrđuju i dijele razmjerno 
broju članova u Gradskom vijeću u trenutku konstituiranja Gradskog vijeća. Ovako 
koncipirana odluka služi za sitno stranačko potkusuravanje jer bi naknadu trebale 
dobivati stranke čiji vijećnici rade u Gradskom vijeću, ovako ovdje dobiva jedna 
stranka koja nema svog vijećnika, a to je Hrvatska stranka umirovljenika.  
 Gradonačelnik navodi kako je raspodjela vijećničkih mandata između stranaka 
koalicije IDS-Zeleni-HSU definirana koalicijskim sporazumom, te kako i stranke SDP i 
HNS dobivaju naknadu za vijećnika Danijela Gržinića koji nije njihov član.  

Nakon rasprave jednoglasno se donosi  
 
 

ZAKLJUČAK 
 
 

Donosi se  Odluka o raspoređivanju sredstava za rad političkih stranaka i 

nezavisnih vijećnika u Gradskom vijeću Grada Buzeta u 2017. godini. 

 
 
 Sjednica je zaključila sa radom u  19,10 sati. 
 
 
ZAPISNIK VODILA     PREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆA 
   Tatjana Merlić                                                                    Damir Sirotić 


